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Protokół nr 4/2023 

z L Sesji Rady Gminy 

z dnia 9 maja 2023 roku 

 

Skład Rady: 15, obecnych 13 (według załączonej listy obecności) 

Spoza Rady uczestniczyli: 

1. Władysław Piątkowski – Wójt Gminy  

2. Hanna Grotek – Skarbnik Gminy  

3. Renata Ostatek – Sekretarz Gminy  

4. Marcin Pawlak – Dyrektor ZGK 

5. Urszula Kopycka – kierownik GOPS  

6. Maria Walewska-Żółcik – dyrektor GZOPO 

7. Tomasz Wawrzyniak – PT KRUS Grójec 

8. Adam Balcerowicz – radny powiatu grójeckiego 

A także sołtysi oraz mieszkańcy.  

Pkt 1.  

Pan Bogusław Sikorski powitał przybyłych radnych i gości, rozpoczął obrady L Sesji Rady Gminy Belsk 

Duży, odczytał proponowany porządek obrad.  

1. Otwarcie obrad. 

2. Wystąpienie pracownika Placówki Terenowej KRUS Grójec 

3. Ustalenie porządku obrad.  

4. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

5. Wystąpienie Radnych Powiatu Grójeckiego  

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grójeckiemu 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2022 dla gminy 

Belsk Duży 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Belsk 

Duży na lata 2023 – 2025 

11. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

12. Zapytania i wolne wnioski.  

13. Zamknięcie obrad. 

Pkt 2.  

Pan Tomasz Wawrzyniak przedstawił zasady bezpieczeństwa w gospodarstwie rolnym. Przypomniał o 

obowiązujących zasadach dotyczących zgłaszania wypadków w gospodarstwie. Przypomniał, o 

corocznym konkursie na bezpieczne gospodarstwo.  

Pkt 3.  

Nie zgłoszono uwag do porządku.  

Pkt 4.  
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Rada Gminy Belsk Duży przyjęła protokół z poprzedniej sesji jednogłośnie  

Pkt 5. 

Pan Adam Balcerowicz  

Udzielił informacji na temat dróg powiatowych na terenie gminy Belsk Duży: dobiegają końca prace na 

odcinku od kościoła w Belsku do Geofizyki (ciąg drogowy Sadków-Lewiczyn). Na drodze Stara Wieś 

– Błędów wszedł wykonawca na drogę, do końca lipca jest termin na wykonanie zadania. Poinformował, 

że 19 kwietnia został otwarty przetarg na drogę Dobryszew Trzylatków na odcinku Rosochów – Rożce. 

Kwota jest nieco wyższa niż założono. Dodał, że Starostwo zwiększyło środki i podziękował, że gmina 

również planuje zwiększyć środki, aby to zadanie wykonać.  

Poinformował, że trwają prace termomodernizacyjne w szpitalu w Grójcu, trwają również prace na 

parkingu oraz remont oddziału wewnętrznego. Poinformował, że samorząd Nowego Miasta nad Pilicą 

zwrócił się do Starostwa z propozycją przejęcia zarządzania tamtejszym szpitalem. Dodał, że propozycja 

nie zawierała konkretnych propozycji i rozwiązań – jedynie intencję.  

Poinformował, że również w placówkach oświatowych prowadzone są zadania jak remont Sali 

gimnastycznej w Grójcu oraz boiska w Jasieńcu.  

Zwrócił się z prośbą o zadawanie pytań, również w sprawach Ośrodka Zdrowia w Belsku.  

Pan Radosław Szewczyk  

Zwrócił uwagę, iż w ostatnich dniach były łatane ubytki w nawierzchni, w niektórych dziurach była 

woda i mimo tego dziurę łatano. Wyraził obawę, czy takie wykonanie zapewni trwałość.  

Pan Adam Balcerowicz 

Odpowiedział, że pod koniec kwietnia był remonter na ulicy Kozietulskiego. W pierwszej kolejności 

osuszono drogę, dopiero następnego dnia były łatane dziury.  

Pani Ewa Łubińska 

Zwróciła się z prośbą o podcięcie gałęzi na drodze Boruty- Grotów, gałęzie są nisko ciężarówki już 

zaczepiają.  

Pan Zbigniew Byrski  

Zwrócił się z prośbą o naprawę drogi Bodzew – Lewiczyn, w miejscowości Bodzew na łuku jezdni jest 

dół i nikt go nie naprawia.  

Pan Grzegorz Janota  

Zwrócił się z prośbą o usunięcie zakrzaczenia na drodze powiatowej Lewiczyn – Zaborówek w kierunku 

trasy S7, ponieważ widoczność jest tam ograniczona a dodatkowo na łuku drogi są ubytki w 

nawierzchni, które utrudniają mijanie się pojazdów.  

Pani Paulina Borkowska 

Poinformowała, że zgłosiła do Powiatowego Zarządu Dróg zastoisko wody na drodze powiatowej 

Skurów – Wilczogóra oraz akacje wchodzące w drogę. Poinformowała, że otrzymała odpowiedź iż 
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skrzyżowanie jest w pasie drogi wojewódzkiej jak i wspomniane akacje. Poinformowała, że sprawę 

PZD przekazał do Mazowieckiego Zarządu Dróg. Wyraziła wątpliwość, czy akacje znajdujące się kilka 

metrów od skrzyżowania faktycznie są w pasie drogi wojewódzkiej.  

Pan Adam Balcerowicz  

Poinformował, że aktualnie w ośrodku zdrowia jest 4 lekarzy. Jeden przebywa na zwolnieniu 

chorobowym, drugi odbywa staż związany ze specjalizacją. Ośrodek posiłkuje się zastępstwami. Nie 

ma problemów z dostaniem się do lekarza.  

Pkt 6.  

Pan Bogusław Sikorski odczytał projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – Uchwała Nr L/443/2023 

Pkt 7. 

Pan Zbigniew Byrski odczytał projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – uchwała Nr L/444/2023 

Pkt 8.  

Pani Ewa Maciak odczytała projekt uchwały. 

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie. – uchwała Nr L/445/2023 

Pkt 9.   

Pan Bogusław Sikorski odczytał projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie– Uchwała Nr L/446/2023  

Pkt 10.  

Pan Zbigniew Byrski odczytał projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – uchwała Nr L/447/2023 

Pkt 11.  

Pani Ewa Maciak odczytała projekt uchwały. 

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie. – uchwała Nr L/448/2023 

Pkt 12. 

Brak zapytań i wolnych wniosków.  

Pkt 13.  

Pan Bogusław Sikorski stwierdził wyczerpanie porządku obrad. Podziękował wszystkim za przybycie i 

zakończył obrady L Sesji Rady Gminy.  

Sesja trwała od godziny 10.18 do godziny 11:45. 
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Na tym protokół zakończono. 

Przewodniczący Rady Gminy 

Bogusław Sikorski 

 


